
Protokoll styrelsemöte Borlänge Bridge klubb 

Datum:  2020-02-04 
 

Närvarande: Per-Åke Good, Marianne Löfqvist, Håkan Gabrielsen, Kjell Lundqvist, 

Tony och Irene Mattsson. 

 

Mötet öppnas: Ordförande öppnar mötet 

 

Föregående protokoll: Minnesanteckningar och aktivitetslistan utan anmärkning  

 

Ekonomi: Vi har ca 41000:- i förlust under 2019 finns förklaringar. I övrigt 

ok. Vi diskuterade anslutning till Swich till en kostnad 350:- per år 

samt 2,50 per transaktion. Vi avvaktar. 

 

Tävlingsverksamhet:  En diskussion gällande om vi ska ha blandade tävlingar eller om de kan 

delas ( t.ex mix och vanlig par ) spelledarna undersöker. 

    

Kursverksamhet:  Ingen i borlänge eller falun. En extra kort utbildning i början på 

torsdagsspel fortgår. 

    

Lokalen/utrustning:  Irene har köpt in vanliga glas till lokalen. 

 

Övriga frågor: Till årsmötet fixar Kjell 30st Kopior på verksamhetsberättelse, 

Tävlingsrapport samt resultatrapport o Balansrapport.  

 Håkan o Tony fixar priserna till årsmötet 

 Städdag förslag 16 Maj kommer mer info 

 

Årsmöte den 18/2-2020 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

____________________________  _____________________________ 

Kjell Lundqvist, sekreterare                        Per-Åke Good, ordförande, justerare 


